



EN

# BLEPHASOL®

100ml micellar lotion  
Daily eyelid cleansing



All skin types



Tested by eyecare professionals



Perfume-free Alcohol-free\*

## 1.

### WHAT IS BLEPHASOL & ITS BENEFITS?

**BLEPHASOL** is a **micellar lotion** for daily cleansing of the eyelids. This lotion is suitable for all skin types.

**BLEPHASOL** is specifically formulated to:

- Remove dirt, tears, dried secretions and make-up from the eyelids and base of the eyelashes.
- Cleanse without irritating the eye or skin.

**BLEPHASOL** has been tested under eyecare professional control and has demonstrated good tolerance.

**BLEPHASOL** is gentle for the eye and eyelid area.

**BLEPHASOL** is part of Théa's BLEPHA range, a range 100% dedicated to eyelid care for the well-being of your eyelids and maintaining good eye health.

#### Ingredients:

AQUA, PEG-8, POLYSORBATE 20, CAPRYLOYL GLYCINE, POLOXAMER 184, PEG-6 CAPRYLIC/CAPRIC GLYCERIDES, DIPOTASSIUM PHOSPHATE, SODIUM HYDROXIDE, POTASSIUM PHOSPHATE.

## 2.

### WHO CAN USE BLEPHASOL?

**BLEPHASOL** is suitable for all skin types.

**BLEPHASOL** is suitable for contact lens wearers.

## 3.

### HOW TO USE BLEPHASOL?



Apply **BLEPHASOL** twice daily with the supplied pad, morning and evening, or whenever you choose to cleanse your eyelids.

#### To cleanse and remove make-up from your eyelids:

In front of a mirror:



**Step 1:** Apply **BLEPHASOL** to the provided pad and carefully wipe the eyelids and the base of the eyelashes, keeping your eye closed.



**Step 2:** Gently massage the eyelids with small circular movements to remove all debris, dirt, make-up and clear the contents of the tear glands.



**Step 3:** Lightly stretch the eyelids, then gently rub the inner edge of the eyelids with the provided pad wetted with **BLEPHASOL** to remove any dirt or make-up lodged at the base of the eyelashes.

**Step 4:** Repeat each step for the other eye, using a new pad.

**BLEPHASOL** is non-greasy, non-sticky and does not need to be rinsed after use.

Do not swallow. Do not apply directly into the eyes.

## 4.

### HOW TO STORE BLEPHASOL?

Keep out of the sight and reach of children.

Use within 3 months after first opening.

Do not store above 25°C.

Made in France

©2020, Laboratoires Théa. All rights reserved.

Théa®, BLEPHASOL® are registered trademarks of Laboratoires Théa.

\*Ethanol-free

#### Manufacturer / Fabricant:

Laboratoires Théa

12, rue Louis-Blériot

63100 Clermont-Ferrand - France

Tél.: +33 (0)4 73 98 14 36



FR

**BLEPHASOL®**Lotion micellaire 100 ml  
Nettoyage quotidien des paupièresTous types de  
peauTesté par des  
professionnels  
de la vueSans parfum  
Sans alcool\*

## 1. QU'EST-CE QUE BLEPHASOL ET QUELS SONT SES AVANTAGES ?

**BLEPHASOL** est une **lotion micellaire** formulée et recommandée pour le nettoyage quotidien des paupières. Cette lotion convient à tous types de peau.

**BLEPHASOL** est une lotion spécifiquement formulée pour :

- Eliminer les impuretés, les larmes, les croûtes et le maquillage présents sur les paupières et à la racine des cils.
- Nettoyer sans irriter les yeux ou la peau.

**BLEPHASOL** a été testé sous contrôle de professionnels de la vue et a démontré une bonne tolérance.

La formulation de **BLEPHASOL** est douce pour le contour des yeux et les paupières.

**BLEPHASOL** fait partie de la gamme BLEPHA de Théa, une gamme 100 % dédiée au soin des paupières pour le bien-être de vos paupières et la préservation d'une bonne santé oculaire.

### Ingédients :

AQUA, PEG-8, POLYSORBATE 20, CAPRYLOYL GLYCINE, POLOXAMER 184, PEG-6 CAPRYLIC/CAPRIC GLYCERIDES, DIPOTASSIUM PHOSPHATE, SODIUM HYDROXIDE, POTASSIUM PHOSPHATE.

## 2. QUI PEUT UTILISER BLEPHASOL ?

**BLEPHASOL** convient à tous les types de peau.

**BLEPHASOL** convient aux porteurs de lentilles de contact.

## 3. COMMENT UTILISER BLEPHASOL ?



Appliquez **BLEPHASOL** deux fois par jour à l'aide de la compresse fournie, matin et soir, ou dès que vous souhaitez nettoyer vos paupières.

### Pour le nettoyage et le démaquillage des paupières :

Face à un miroir :



**Étape 1** : Appliquer **BLEPHASOL** sur la compresse fournie et essuyez soigneusement les paupières et la base des cils, en gardant l'œil fermé.



**Étape 2** : Masser délicatement les paupières par de petits mouvements circulaires afin d'éliminer tous les débris et de libérer le contenu des glandes palpébrales.



**Étape 3** : Tirer légèrement les paupières, puis frotter délicatement le bord interne des paupières à l'aide de la compresse fournie imbibée de **BLEPHASOL** pour éliminer les impuretés logées à la base des cils.

**Étape 4** : Répéter chaque étape pour l'autre œil en utilisant une nouvelle compresse.

**BLEPHASOL** est une lotion non grasse et non collante qui ne nécessite pas de rinçage après utilisation.

Ne pas avaler. Ne pas appliquer directement dans les yeux.

## 4. COMMENT CONSERVER BLEPHASOL ?

Tenir hors de la vue et de la portée des enfants.

Utiliser dans les 3 mois après la première ouverture.

À conserver à une température ne dépassant pas 25 °C.

Fabriqué en France

©2020, Laboratoires Théa. All rights reserved.

Théa®, BLEPHASOL® sont des marques déposées des Laboratoires Théa.

\*Sans éthanol

### Fabricant :

Laboratoires Théa

12, rue Louis-Blériot

63100 Clermont-Ferrand - France

Tél. : +33 (0)4 73 98 14 36